
Mededeling Gerrit Krolbrug 

Geachte raadsleden, 

Op zaterdag 15 mei 2021 om 00.10 uur is zoals bekend de Gerrit Krolbrug aangevaren door een 

binnenvaartschip. Na de aanvaring is de brug in open toestand geplaatst en kunnen fietsers, 

voetgangers en auto’s geen gebruik meer maken van de Gerrit Krolbrug. De meeste fietsers en 

voetgangers kunnen gebruikmaken van de loopbruggen (via trappen) aan weerskanten van de Gerrit 

Krolbrug. Voor autoverkeer zijn omleidingsroutes ingesteld. Wij informeerden u hierover middels een 

beeldvormende sessie op woensdag 19 mei.  

Dagelijks zijn er tussen 06.00 en 22.00 uur twee stewards bij de brug aanwezig. De stewards helpen 

indien gewenst mensen over de brug (dit gebeurt af en toe), houden toezicht en beantwoorden 

vragen. Ook rijden er shuttlebusjes om mindervalide weggebruikers te helpen om naar de andere 

kant van het Van Starkenborghkanaal te komen. Gemiddeld worden er één à twee ritten per dag 

gemaakt. De WIJ-teams van de omliggende wijken en de werkgroep Toegankelijk Groningen zijn 

geïnformeerd over deze maatregelen. De periode is te kort geweest om al zicht te hebben op het 

cijfermatig effect op gebruik van het WMO-vervoer. Er zijn geen signalen over grootschalige 

gevolgen, maar vanzelfsprekend houden wij dat goed in de gaten. De autoroutes Bedumerweg en 

Damsterdiep zijn wat drukker geworden sinds de aanvaring, maar er treden tot nu toe geen grote 

problemen of vertragingen op. 

Na de aanvaring is Rijkswaterstaat gestart met inspecties van de Gerrit Krolbrug om te beoordelen of 

functioneel herstel mogelijk is en zo ja, in welk tijdsbestek. De verwachting was dat hier binnen twee 

weken duidelijkheid over zou zijn. Dat blijkt meer tijd te vergen. Rijkswaterstaat heeft aangegeven de 

gemeente op korte termijn over de uitkomsten te informeren. Zodra hier meer over bekend is, zullen 

wij uw raad hierover informeren, conform toezegging tijdens de beeldvormende sessie.  

Tegelijkertijd is er een werkgroep gestart waarin ambtenaren van de gemeente Groningen en van 

Rijkswaterstaat scenario’s in beeld brengen voor het geval dat reparatie van de brug lange tijd in 

beslag neemt of niet meer te repareren is. Daarin worden zowel mogelijkheden voor (tijdelijk) herstel 

van de verbinding als voor aanvullende maatregelen voor verschillende doelgroepen 

geïnventariseerd.  

Voor wat betreft de planning voor de besluitvorming over de voorkeursvariant van de nieuwe Gerrit 

Krolbrug is de planning dat uw raad in oktober besluit, gevolgd door definitieve vaststelling in het 

BO-mirt van november. Zoals het nu lijkt wordt deze planning niet beïnvloed door de aanvaring van 

de Gerrit Krolbrug en de onderzoeken naar mogelijk herstel.  

Met vriendelijke groet, 

Philip Broeksma, wethouder  

 


